
 

 

 

Doarpsbelang ‘ De Fjouwer Doarpen’, Tsjerkebuorren 7a, 8735 HM Itens, 


 dorpsbelang@de4doarpen.nl, www.de4doarpen.nl 

 

Verslag algemene ledenvergadering Vereniging Dorpsbelang De Fjouwer Doarpen, gehouden 

op dinsdag 19 april 2022 in het Dorpshuis De Fjouwer te Itens 

 

Aanwezig 21 personen waaronder 5 bestuursleden en 3 adspirant bestuursleden. 

 

1. Opening 

Om 20.10 uur, nadat een ieder is voorzien van koffie of thee, opent Jan Hofstra de 

vergadering. 

Jan geeft aan het mooi te vinden dat we na twee jaar Corona leed eindelijk weer eens fysiek 

een vergadering hebben kunnen uitschrijven. Tijdens deze vergadering zullen we dan ook 

terugblikken na wat er de afgelopen jaren zo heeft afgespeeld in onze dorpen. Deze periode 

heeft zich gekenmerkt door weinig activiteiten. De beperkingen die Corona met zich 

meebracht noopte ons hiertoe. 

 

2. Agenda vaststellen / Ingekomen stukken. 

De agenda voor deze vergadering is getoond en er is uit de vergadering geen behoefte 

aanvullende punten toe te voegen. Agenda wordt dan ook definitief vastgesteld. 

Er zijn geen ingekomen stukken ontvangen. Eveneens zijn er geen afmeldingen voor deze 

vergadering ontvangen. 

 

3. Vaststellen verslag ALV gehouden op 11 april 2019. 

Gezien het feit dat deze vergadering al twee jaar geleden gehouden is stelt de voorzitter voor 

hier nu niet meer op in te gaan. Ligt te ver uit ons geheugen. Het betrof ook de vergadering 

waarin de Statuten wijziging werden voorgesteld.  

De vergadering gaat hiermee akkoord. 

 

4. Mededelingen Voorzitter 

Zoals gebruikelijk zal het 1e drankje na afloop van deze vergadering voor rekening van 

Dorpsbelang zijn. Na het einde van de vergadering zullen we het woord geven aan Bouwe de 

Boer. Bouwe de Boer zal het een en ander vertellen over de Freonen fan Fossylfrij Fryslân. 

Hij neemt ons mee in de geschiedenis van de energie transitie in de Provincie Friesland. Hij is 

energie coach bij de Gemeente Leeuwarden en betrokken en oprichter van diverse Stichtingen 

op energie gebied. 



 

 

Jan geeft nogmaals aan dat het al geruime tijd geleden is dat we een jaarvergadering hebben 

kunnen houden. De Corona heeft ons allen geruime tijd in zijn macht kunnen houden. Het 

doet hem goed dat het bestuur nu weer actief bezig kan zijn, mede doordat zij, na deze 

vergadering, weer compleet is. Na de vorige vergadering is er afscheid genomen van de 

secretaris, en deze functie is tot op heden nog niet opgevuld.  Gelukkig is het bestuur er in 

geslaagd 3 nieuwe dames te vinden die genegen zijn een plaats in het bestuur te nemen. 

Daarover later meer. 

 

5. Jaarverslag van de Secretaris 

Dit verslag wordt voorgelezen door Edgar Jansen. Zeg maar gerust Jarenverslag. De laatste 

jaarvergadering was 11 april 2019. Corona heeft ons de laatste jaren beperkt in ons doen en 

laten. Met behulp van verschillende media om toch met elkaar te kunnen overleggen, kon het 

een en ander toch doorgaan. 

 

Gerealiseerde projecten; 

-Burgemeester een rondleiding gegeven bij het bezoeken van onze 4 doarpen eind september 

2019 

-Slachte marathon, Deze ging uiteindelijk niet door. 

-Opstellen en laten passeren van het huishoudelijk regelement van het dorpsbelang. 

-Publicatie borden geplaatst (eind 2019) 

-Lytse Farwegen 2.0 (konden we niet aan meedoen, Tzum en omstreken.) 

-Schilderen kleed accommodatie bij kaatsveld 

-In elk dorp hangt nu een AED en veel inwoners hebben de cursus hiervoor gedaan. 

-Bij de komborden zijn bloembakken geplaatst. 

-Hondenpoepbakken geplaatst door gemeente. (2020) 

-Beëindiging vergoeding opgehaald oud papier/nu elk een oud papier container. (2020/2021) 

-In december zijn er kerstbomen geplaatst in elk dorp (20/21  21/22). 

-Nieuwe website ontwikkeld.  

-strook bloembollen gepland in elk dorp. Gift van de gemeente Sudwest Fryslân i.v.m. haar 

10 jarig jubileum. (2022)  

-Verder ondersteunden we verschillende commissies met een bijdrage 

 

Lopende projecten; 

-Nieuwe lantaarnpalen in Rien en Lutkewierum (2019 - ?) 



 

 

-Plaatsen oplaadpalen voor elektrische auto’s 

-Meer snelheidscontroles voor de verkeersveiligheid in en om onze dorpen. 

-Dorpsvisie (wel, niet, wel, niet, en nu toch weer wel) 

 

Lief en Leed; 

Bij geboortes brachten we een  bezoekje en een klein cadeautje  

Bij nieuwe inwoners werd een bezoek gebracht met een flesje wijn. 

 

6. Jaarverslag van de Penningmeester 

Johan toont middels de beamer de jaarrekening 2021 op het scherm. Het is een rustig jaar 

geweest met niet veel uitgaven. Speciale projecten zijn er niet geweest. Enige bijzonderheid 

was de zaden actie georganiseerd door Diggelfjoer. Elke bewoner kreeg bij de voorjaars 

editie van Diggelfjoer een zakje bloemzaad. E.e.a. werd bekostigd door een subsidie van de 

Provincie. Dit in het kader van Corona. 

Het verslagjaar werd afgesloten met een positief saldo van EUR 233,30 

Jaarrekening levert geen vragen op. 

Vervolgens geeft Johan uitleg bij de balans van de vereniging. Naast een Eigen vermogen van 

ruim EUR 7.600,- zijn er diverse voorzieningen getroffen. Batig saldo van de betaal- en 

spaarrekening bedroeg ruim EUR 16.000,-.  

Sinds afgelopen jaar heeft de Commissie Swit, Sit & Rin, haar middelen ook gestald bij 

Dorpsbelang. Alle uitgaven en inkomsten gaan nu via de rekening van Dorpsbelang. Zij 

hebben momenteel een batig saldo van EUR 2.383,-. Ook de inkomsten en uitgaven van 

Diggelfjoer gaan via de rekening van Dorpsbelang. I.v.m. de toegenomen drukkosten 

bedraagt het saldo momenteel EUR 1.236,- negatief. Er wordt nog gezocht naar oplossingen 

hiervoor. Er zijn diverse subsidiepotjes aangeschreven. 

Ook de balans levert verder geen vragen op. De gegeven toelichting is een ieder duidelijk. 

 

Na de toelichting van Johan krijgt Hans Breukelaar het woord. Hij heeft samen met Gerard 

Witteveen de kascontrole uitgevoerd. Helaas hebben zij moeten constateren dat er geen 

onvolkomenheden zijn aangetroffen. Administratie wordt goed bijgehouden en de 

kascommissie stelt dan ook voor om de penningmeester decharge te verlenen. 

Onder applaus van de vergadering wordt dit verleend. 

 

 



 

 

7. Vaststellen begroting 2022 

De begroting voor 2022 wordt geprojecteerd op het scherm. Een overzicht van de reguliere 

uitgaven en beoogde inkomsten. 

Bijzondere aandacht wordt gevraagd voor de verschillende projecten die het bestuur dit jaar 

wil uitvoeren en waarvoor subsidie aangevraagd gaat worden. 

Afgelopen jaren is er een pot geld geweest voor het vullen van de bloembakken. Indertijd is 

er door de gemeente SWF EUR 1.500,- per dorp beschikbaar gesteld voor de aanschaf van 

bloembakken. Bestuur heeft toen met Gaardenier een overeenkomst afgesloten dat zij de 

bloembakken konden leveren met onderhoud en nieuwe planten gedurende 3 jaar. 2022 Zal 

het laatste jaar zijn dat er nieuwe planten komen. Voor de komende jaren willen we ook de 

bakken kunnen blijven vullen en stellen voor hier jaarlijks subsidie voor aan te vragen. Dit 

jaar zal er dan een voorziening gevormd gaan worden van EUR 750,- t.b.v. 2023. Voorts 

dient het hekwerk bij het kaatsveld vervangen te worden. Hiervoor is EUR 500,- geraamd. 

Bijdrage aan de drukkosten Diggelfjoer EUR 500,-, aanschaf pinautomaat EUR 90,- en 

nieuwe palen bij de fruitboompjes in het parkje bij Rien EUR 250,-. Totaal extra uitgaven 

EUR 2.090,-. Om dit allemaal te kunnen bekostigen willen een bijdrage vragen van het 

Ondernemersfonds SWF van EUR 1.840,- en zal er een beroep gedaan worden op het 

Kernenfonds of Iepen Mienskipsfuns van EUR 250,-. 

Om te voldoen aan een van de voorwaarden van het Ondernemersfonds SWF wordt de 

vergadering gevraagd akkoord te gaan met deze begroting en dus de aanwending van de 

subsidie t.b.v. de genoemde projecten. 

De vergadering gaat akkoord met de begroting. 

 

8. Bloemetje van het jaar. 

Dorpsbelang zet tijdens de algemene jaarvergadering altijd een persoon in het zonnetje. Deze 

persoon krijgt dan een bloemetje ten blijke van de waardering voor hetgeen hij/of zij voor de 

dorpen heeft betekend. 

Ditmaal ontvangen diverse personen een bloemetje: 

Agatha Fleur en Sybrich Faber voor hun inzet voor Lief en Leed 

Verder is er een bloemetje voor de gehele redactie van Diggelfjoer. Ook in Corona tijd 

hebben zij steeds met vol enthousiasme het dorpskrantje laten verschijnen. 

 

 

 



 

 

9. Bestuursverkiezing 

Aftredend en niet herkiesbaar zijn Caspar Bronwasser en Edgar Jansen. Beide heren hebben 

vele jaren deel uitgemaakt van het bestuur. Caspar zelfs 10+. Beide heren worden bedankt 

voor hun inzet en ontvangen naast een bos bloemen een diner kaart. 

Het bestuur heeft 3 dames bereid gevonden de ontstane vacatures op te vullen. Er zijn geen 

tegen kandidaten en met algemene instemming van de vergadering worden Berber Rameau, 

Elbrich Miedema en Pietie de Vries benoemd als lid van het bestuur. Berber Rameau zal de 

rol van secretaris op zich nemen. Deze functie was na het afscheid van Sybrich Faber vacant. 

Het bestuur is hiermee weer voltallig en staat klaar om aan de slag te gaan. 

 

10. Rondvraag 

Agaath Flier: wenst de nieuwe bestuursleden veel succes en inspiratie 

Jan Hoitema: vraagt zich af of er ook maatregelen zijn of worden getroffen ter voorkoming 

van legionella in de douches van het sporthok. Het bestuur moet toegeven dat zij hier tot op 

heden niets mee heeft gedaan. Bedanken Jan voor deze opmerking en zegt toe hier mee aan 

de slag te gaan. Jan Hoitema tipt nog Hendrik Koning, de buurman, die middels zijn 

installatiebedrijf vast weet hoe dit aan te pakken. 

Gerard Witteveen: Vraagt of er ook plannen zijn met betrekking tot nieuwbouw in de dorpen. 

Woningnood is hoog en het is voor de leefbaarheid in de dorpen belangrijk dat er voor de 

jongeren betaalbare woningen komen. Het bestuur geeft aan te weten dat er in Itens nog 1 

kavel is. Hier zouden twee tiny houses op gebouwd worden. Het is rondom deze plannen erg 

stil. Er zal bij de gemeente geïnformeerd worden naar de status ervan. Verder weten we dan 

de gemeente geen concrete plannen heeft voor onze dorpen. Het initiatief zal vanuit de dorpen 

zelf moeten komen. Als iemand grond beschikbaar heeft kunnen er plannen voorgelegd 

worden. Het bestuur neemt dit ook mee in haar visie voor de komende jaren. 

Hans Breukelaar: vraagt of het bezoek van de Burgemeester aan onze dorpen nog iets heeft 

opgeleverd. Bestuur moet bekennen dat dat niet zo is. Bij het eerst volgend ambtelijk overleg 

zal de burgemeester gevraagd worden. 

Hans Breukelaar: heeft vraag over het dorpsfeest van juli 2022. Ziet in de begroting hiervoor 

niets opgenomen. Bestuur (Jan Hofstra als lid van de feestcommissie) verteld dat er een 

sluitende begroting is voor het feest. Organiseren van het feest zal dus niet afhankelijk zijn 

van een bijdrage van dorpsbelang. Afgesproken dat er afgerekend zal worden na afloop van 

het feestweekend. Bij een gemiddeld bezoekers aantal van 125 personen per avond zal er een 



 

 

batig saldo zijn. Dorpsbelang heeft eventueel nog een voorziening om tekorten te kunnen 

opvangen. Binnenkort volgt er nadere info over de feestdagen. 

 

Nadat er geen vragen meer zijn sluit Jan de vergadering rond de klok van negen en bedankt 

een ieder voor zijn komst. 

 

Na de vergadering volgt er een interessante lezing met voldoende humor door Bouwe de Boer 

van Freonen fan Fossylfrei Fryslân. Toen werd het toch nog gezellig. 

 

 

Notulist: Johan Postmus 

 

 

 

 


